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Rada Miasta w Myszkowie 
Radni Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr I/18 
z sesji Rady Miasta w Myszkowie odbytej 

dnia 22 listopada 2018r. 
 

Sesja odbyła się w dniu 22 listopada 2018r. Obrady rozpoczęto 22 listopada 2018  
o godz. 11:00, a zakończono o godz. 15:56 tego samego dnia. Sesji przewodniczyła radna 
senior Pani Halina Skorek – Kawka oraz przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie Pan 
Jerzy Woszczyk. 

W sesji wzięli udział: 

1. Radni Rady Miasta w liczbie                               21 
2. Burmistrz Miasta                                                  p. Włodzimierz Żak 
3. Z-ca Burmistrza Miasta                                        p. Iwona Franelak 
4. Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 
5. Dyrektorzy jednostek podległych. 
6. Przedstawiciele prasy, telewizji, mieszkańcy miasta. 
7. Przedstawiciele Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Obecni: 
1.Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Eugeniusz Bugaj 
4. Robert Czerwik 
5. Elżbieta Doroszuk 
6. Andrzej Giewon 
7. Beata Jakubiec-Bartnik 
8. Sławomir Jałowiec 
9. Zofia Jastrzębska 
10. Norbert Jęczalik 
11. Dominik Lech 
12. Beata Pochodnia 
13. Małgorzata Skinder 
14. Halina Skorek - Kawka 
15. Iwona Skotniczna 
16. Tomasz Szlenk 
17. Jacek Trynda 
18. Jerzy Woszczyk 
19. Adam Zaczkowski 
20. Tomasz Załęcki 
21. Ewa Ziajska – Łazaj 
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Proponowany porządek obrad: 
1.Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 
prawomocności. 
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.  
3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze.  
4. Złożenie ślubowania przez radnych.  
5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 
6. Ustalenie porządku obrad. 
7. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 
8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miasta prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 
prawomocności. 
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 
3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 
4. Złożenie ślubowania przez radnych. 
5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 
6. Ustalenie porządku obrad. 
7. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 
8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie prowadzenia sesji  
od Radnego Seniora. 
9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie  
oraz ustalenia ich składu osobowego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta  
w Myszkowie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta  
w Myszkowie. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 
16. Wolne wnioski. 
17. Zamknięcie sesji. 
  
Do punktu 1. 
Otwarcie Sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 
prawomocności. 
 
Inauguracyjną I sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzyła i prowadziła na podstawie  
art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Pani Halina  
Skorek – Kawka. Podziękowała za powierzenie zaszczytnej funkcji przewodnictwa obradom 
sesji zapewniła, iż postara się prowadzić obrady sprawnie i właściwie.  
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Powitała wszystkich nowo wybranych radnych, Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz,  
zaproszonych gości, kierownictwo Urzędu Miasta, przedstawicieli Miejskiej Komisji 
Wyborczej, przedstawicieli prasy i telewizji oraz mieszkańców.  
 
Prowadząca obrady I sesji Pani Halina Skorek – Kawka odczytała komunikat dot. nagrywania 
obrazu i dźwięku obrad Rady Miasta Myszków:  

 
„W związku z nowelizacją ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 
z 2018r. poz.994 tekst jednolity), wprowadzonej zapisami ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. 
o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 
funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów gminy (Dz.U. z 2018 r. poz.130),na 
podstawie art. 20 ust.1 b   cyt. ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym :  

a) obrady Rady Miasta są transmitowane i nagrywane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk, 

b) nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Udział w obradach Rady Miasta jest równoznaczny z wyrażeniem dobrowolnej zgody na 
przetwarzanie przez Burmistrza Miasta Myszków (Administrator) danych osobowych 
wizerunkowych (obraz) i dźwięku (głos) uczestnika obrad, w celu rozpowszechniania 
informacji o działaniach Organu Miasta,  w przestrzeni publicznej i  w mediach”.   
  
Poprosiła nowo wybranych radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia 
obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. Stwierdziła, że na sali obecnych jest 
21 radnych. Podejmowane uchwały będą więc prawomocne. 
 
Do punktu 2. 
Wr ęczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 
 
Prowadząca obrady I sesji Pani Halina Skorek – Kawka poprosiła, aby Przewodniczący 
Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Krzysztof Borowik wręczył radnym zaświadczenia 
o wyborze na radnego gminy. 
 
Pan Krzysztof Borowik Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej powitał Panią 
Przewodniczącą, Wysoką Radę i Pana Burmistrza. Następnie podziękował członkom 
Miejskiej Komisji Wyborczej za zaangażowanie i pracę w Komisji. Podziękował również 
członkom Obwodowych Komisji Wyborczych za przeprowadzenie wyborów, szczególne 
podziękowania zostały skierowane na ręce p. Doroty Ćwiląg kierownika Wydziału Spraw 
Obywatelskich i Ewidencji Gospodarczej oraz wszystkich pracowników tego wydziału.  
To dzięki ich doświadczeniu, zaangażowaniu, poświęceniu udało się uniknąć błędów przy 
przeprowadzeniu wyborów. Cały Wydział kierowany przez p. Dorotę w sposób bardzo 
kompetentny, sumienny realizował wszystkie zadania jakie stały przed tym Wydziałem przy 
organizacji i przeprowadzeniu wyborów. Podziękowania skierowane zostały również  
do Pełnomocnika Miejskiej Komisji ds. informatycznych p. Wiktorowi Bednarskiemu 
i p. Jackowi Skalskiemu za profesjonalne przeprowadzenie i profesjonalną pracę w trakcie 
trwania wyborów. Podziękował również wszystkim pracownikom Urzędu Miasta Myszkowa, 
którzy w Komisjach Obwodowych odpowiadali za wprowadzenie wyniku wyborów  
do systemu informatycznego. Dzięki wielu tym pracownikom oraz pracownikom, których  
nie wymienił w sposób sprawny i szybki udało się poinformować mieszkańców Myszkowa 
o wynikach wyborów, a protokoły przekazać do Okręgowej Komisji Wyborczej. W imieniu 
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członków Miejskiej Komisji Wyborczej pogratulował wszystkim radnym wyboru do Rady 
Miasta w Myszkowie. Zaświadczenia wręczono 21 radnym.  
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka podziękowała Przewodniczącemu Miejskiej 
Komisji Wyborczej za uroczysty akt wręczenia zaświadczeń.  
 
Do punktu 3. 
Wr ęczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 
Prowadząca obrady I sesji Pani Halina Skorek – Kawka poprosiła, aby Przewodniczący 
Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Krzysztof Borowik wręczył p. Włodzimierzowi Żakowi 
zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Miasta Myszkowa. W imieniu członków Miejskiej 
Komisji Wyborczej pogratulował reelekcji Panu Burmistrzowi Włodzimierzowi Żakowi 
i wręczył zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Miasta Myszkowa.   
 
Do punktu 4. 
Złożenie ślubowania przez radnych. 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka wyjaśniła, że zgodnie z art. 23a ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym „Przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu radni składają ślubowanie”. 
Poinformowała, że odczyta tekst ślubowania, a następnie każdego radnego poprosiła 
o powstanie i potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem: „ŚLUBUJĘ” 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 
Poprosiła wszystkich obecnych o powstanie, a następnie odczytała rotę ślubowania. 
  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców”. 
 
Następnie Pani Ewa Ziajska-Łazaj odczytała kolejno z imienia i nazwiska radnych Rady 
Miasta. Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka każdego wyczytanego radnego 
prosiła o powstanie i potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem: „ŚLUBUJĘ”. 
 
W dniu 22 listopada 2018r. ślubowanie złożyli następujący radni: 
1.Pani Balwierz Magdalena – „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
2.Pan Borek Daniel - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
3.Pan Bugaj Eugeniusz – „Ślubuję” 
4.Pan Czerwik Robert -„Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
5.Pani Doroszuk Elżbieta -„Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
6.Pan Giewon Andrzej- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
7.Pani Jakubiec-Bartnik Beata- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
8.Pan Jałowiec Sławomir- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
9.Pani Jastrzębska Zofia - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
10.Pan Jęczalik Norbert -„Ślubuję” 
11.Pan Lech Dominik- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
12.Pani Pochodnia Beata- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
13.Pani Skinder Małgorzata- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
14.Pani Skorek- Kawka Halina- „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
15.Pani Skotniczna Iwona - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
16.Pan Szlenk Tomasz - „Ślubuję” 
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17.Pan Trynda Jacek - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
18. Pan Woszczyk Jerzy - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
19. Pan Zaczkowski Adam -„Ślubuję” 
20. Pan Załęcki Tomasz - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
21. Pani Ziajska-Łazaj Ewa - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
 
Do punktu 5. 
Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka wyjaśniła, że zgodnie z art. 29a ustawy  
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, objęcie obowiązków przez Burmistrza 
następuje z chwilą złożenia ślubowania wobec Rady. Poprosiła Pana Włodzimierza Żaka 
o złożenie ślubowania.  
Pan Włodzimierz Żak złożył ślubowanie następującej treści: 
„Obejmuj ąc urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuj ę, że dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców miasta”. 
Ślubowanie zostało złożone z dodatkiem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka pogratulowała Panu Włodzimierzowi 
Żakowi, stwierdziła, że Burmistrz Miasta Myszkowa Pan Włodzimierz Żak złożył ślubowanie 
i może objąć swoje obowiązki. 
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że przed chwilą Radni i On złożyli 
ślubowanie. W tym ślubowaniu padają słowa będące zobowiązaniem wobec prawa na rzecz 
wszelkich działań, które mają sprzyjać pomyślności, naszym mieszkańcom i naszemu miastu. 
Zobowiązania, jakie mieszkańcy będą oceniać wobec tego, co mówiliśmy do nich nie tak 
dawno podczas kampanii wyborczej. To, że na tej sali jesteśmy w takim składzie to wynik 
decyzji naszych mieszkańców. Oni w okresie najbliższych pięciu lat będą nam przypominać 
programy, zamierzenia, obietnice, jakie chcieliśmy realizować dla nich. Na to,  
co zrealizujemy złoży się realizm życia, dopuszczalność prawna, realia ekonomiczne, ale bez 
wątpienia w sporej części to, czy znajdziemy część wspólną naszych programów i jak bardzo 
będziemy współpracować. Jeśli część energii skierujemy na rywalizację to zrobimy dla 
Myszkowa mniej. To co wydaje się wspólne to zamiar przebudowy Centrum miasta, 
dokończenie inwestycji dla wybranych dróg, dokończenie inwestycji na „Dotyku Jury”, 
poprawy działań proekologicznych głównie poprzez zmianę nawyków naszych mieszkańców 
dotyczących zrzutu ścieków i palenia w piecach, najlepiej z pozyskaniem środków na ten cel. 
Z uwagi na charakter przemówienia nie wymieniam wspólnych działań, jakie w naszych 
programach się znajdują. Niektórzy z nas obiecali wyremontowanie wiaduktu w Centrum 
miasta, wybudowanie wiaduktu w Nowej Wsi, z chęcią chciałbym uruchomić takie działania, 
ale nie leżą one w gestii samorządu, a tym bardziej w możliwościach finansowych budżetu 
miasta. Odczytuję je i w takich propozycjach widzę chęć współpracy i sprzyjania miastu 
i mieszkańcom poprzez skierowanie naszych działań na taki cel, by Zarząd Dróg 
Wojewódzkich uzyskał na ten cel środki i wydał je w Myszkowie. Są to niezwykle ważne 
zadania dla funkcjonowania naszego miasta. Nie bez znaczenia będzie również nasze 
współdziałanie i wspieranie się wzajemne w zakresie sięgania po środki pomocowe  
tj. starania wobec Ministra Kultury, żeby uzyskać dofinansowanie na gruntowną przebudowę 
Miejskiego Domu Kultury, czy też pozyskanie dofinansowania na prowadzony remont 
MOSiR i zamiar wybudowania boiska treningowego dla piłkarzy. Nie bez znaczenia będzie 
również zbudowanie dobrego odbioru naszej merytorycznej pracy i sprzyjania w ocenach dla 
naszych starań i zwykłej sympatii dla naszej pracowitości, bo wierzę, ze powinno to przynieść 
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dobre rezultaty w zwiększaniu szans dla realizacji niektórych zamierzeń. Trudności, z jakimi 
się zmierzymy, ten okres pięcioletni będzie inny, trudniejszy w pewnym aspekcie, zmierzymy 
się ze wzrostem cen, w tym ze wzrostem cen energii, zmierzymy się z brakiem realizmu 
w niektórych oczekiwaniach społecznych, ryzyko wzrostu cen za odpady. Rosnące obciążenie 
finansów samorządowych poprzez dodawanie samorządom obowiązków często bez 
rekompensaty finansowej. Jako przykład podam, że w złożonym do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej budżecie następuje wzrost o 4,5 mln zł wydatków na oświatę w stosunku do 
2018r. Myszków radził sobie z różnymi trudnościami i wspólne dążenie nas wszystkich 
pozwoli pokonać niejedną trudność. Zachęcam wszystkich Państwa do profesjonalnej, 
kompetentnej, konsekwentnej i realnej pracy na rzecz Myszkowa.        
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Włodzimierz Żak 
 
Do punktu 6. 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek-Kawka poinformowała, że wszyscy radni otrzymali  
proponowany porządek obrad wraz z zaproszeniem na sesję. Poinformowała, że każdą zmianę 
w porządku obrad zaproponowaną przez radnego należy przegłosować bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady tj. co najmniej 11 radnych musi głosować  
za taką zmianą aby została wprowadzona do porządku obrad. Pan Burmistrz Włodzimierz Żak 
zwrócił się z wnioskiem do Szanownej Rady Miasta o wprowadzenie do proponowanego 
porządku obrad dodatkowych punktów. Są to projekty uchwał, które Rada musi podjąć 
w miesiącu listopadzie. Podjęcie ich na dzisiejszej sesji umożliwi zwołanie kolejnej sesji już 
w miesiącu grudniu. Jeśli Rada nie wyrazi zgody na zmianę porządku obrad, kolejna sesja 
będzie musiała się odbyć jeszcze w listopadzie.  
 
Zaproponowała wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji następujących punktów: 
 
- jako punkt 10 dzisiejszego porządku: „Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji 
stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego”, 
 
- jako punkt 11: „Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji 
Rady Miasta w Myszkowie”, 
 
- jako punkt 12: „Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru 
Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  
w Myszkowie”, 
 
- jako punkt 13: „Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania członków oraz wyboru 
Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta w Myszkowie”, 
 
- jako punkt 14: „Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie”, 
 
- jako punkt 15: „Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa” 



7 
 

Punkt 10.”Wolne wnioski” stanie się punktem 16, natomiast punkt 11 „Zamknięcie sesji” 
stanie się punktem 17. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka powiedziała, że projekty uchwał należy 
podjąć, ponieważ komisje muszą rozpocząć prace nad projektem budżetu miasta już na 
początku grudnia. Wprowadzenie zmiany w porządku obrad wymaga głosowania każdego 
wprowadzonego punktu odrębnie. Dokonanie każdej zmiany następuje bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Zapytała, czy radni mają jakieś pytania 
odnośnie zaproponowanych projektów uchwał?  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że ma zapytanie do zgłoszonych zmian do porządku 
obrad, ponieważ radni dostali mailem projekty uchwał, ale niekompletne, przynajmniej 
w dwóch przypadkach, a szczególnie o ustalenie stałych komisji Rady Miasta. Tam mamy 
propozycje wykropkowane, mamy zagłosować za wprowadzeniem tego punktu, nie wiedząc 
jakie komisje są proponowane. Chciałby dopytać, w jakim trybie będzie ustalane jakie 
komisje w ogóle znajdą się na stałe w Radzie Miasta Myszkowa. Podobne pytanie dotyczące 
ustalenia diet dla radnych. 
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że w tej kadencji obowiązuje nowy 
statut. W poprzednim statucie przez wiele lat kwestia komisji stałych była uregulowana 
w statucie. W tej chwili tego być nie może. Państwo procedując uchwałę o komisjach 
będziecie decydowali jakie komisje powstaną, dlatego jest wykropkowane. Padną pewnie 
propozycje, jakie komisje Wysoka Rada by widziała i nad tym będziecie Państwo dyskutować 
i głosować.  Jak zostanie ten wniosek, czyli ta ilość komisji i jakie komisje przegłosowane  
to Państwo będziecie procedować dalej, czyli ustalicie skład osobowy, dopiero wtedy 
wpiszecie to w uchwałę i wtedy przegłosujecie chwałę. To samo dotyczy diet, muszą być 
propozycje sali, w związku z tym jak takie propozycje padną, ten wniosek zostanie 
przegłosowany, zostanie włożony w treść uchwały, uchwała będzie głosowana. To samo 
dotyczy, chociaż Pan nie zapytał i dotyczy wiceprzewodniczących Rady. Do tej pory w 
statucie było na sztywno określone dwóch, w tej chwili zgodnie z ustawą tego zrobić nie 
można, dlatego Państwo musicie zdecydować. Ustawa mówi od jeden do trzech 
wiceprzewodniczących, Państwo decydujecie, ile tych wiceprzewodniczących powołacie. Tak 
samo będą propozycje sali, wniosek będzie przegłosowany, wpisany do projektu uchwały  
i przegłosowana uchwała.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski podziękował za odpowiedzi, natomiast znalazł się też projekt 
uchwały o wyborze przewodniczących komisji. to chciałby zapytać, w jakim trybie, 
bo do wyboru przewodniczącego Rady Miasta i wiceprzewodniczących dostaliśmy 
regulaminy, natomiast jaki jest tryb i w jaki sposób będzie wybierany przewodniczący komisji 
Rady Miasta?  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że te tryby są określone w statucie 
i w regulaminie pracy Rady. Jeżeli chodzi o wybory przewodniczącego  
i wiceprzewodniczącego Rady obligatoryjnie z ustawy wynika głosowanie w trybie tajnym  
i tutaj będzie zrobione głosowanie tajne, natomiast jeżeli o pozostałych przewodniczących  
i funkcyjnych komisji wymogu tajności nie ma, więc tutaj będą głosowania jawne nad 
kandydatami zwykłą większością głosów.  
 
a) Pierwsza zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego. 
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W dyskusji wzięli udział:  
- Adam Zaczkowski 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie powołania 
komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja pierwszej 
zmiany porządku obrad  została przyjęta. 
 
b) Druga zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja drugiej zmiany 
porządku obrad  została przyjęta. 
 
c) Trzecia zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie. 
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Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad przez dopisanie punktu 12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania 
członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja trzeciej zmiany 
porządku obrad  została przyjęta. 
 
d) Czwarta zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu  uchwały w sprawie 
powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad przez dopisanie punktu 13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania 
członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja czwartej 
zmiany porządku obrad  została przyjęta. 
 
e) Piąta zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu  uchwały w sprawie diet oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad przez dopisanie punktu 14. Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja piątej zmiany 
porządku obrad  została przyjęta. 
 
f) Szósta zmiana  porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Myszkowa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że propozycja szóstej  zmiany 
porządku obrad  została przyjęta. 
 
Zapytała, czy są pytania do zmienionego porządku obrad? Z uwagi na brak pytań 
poinformowała, że porządek obrad został zmieniony.  
 
Radny p. Jerzy Woszczyk zwrócił uwagę, że powinien zostać przegłosowany zmieniony 
porządek obrad.  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że to też jest zmiana w statucie, 
regulaminie pracy Rady, że jak głosujemy zmiany porządku to przewodniczący stwierdza,  
że porządek został zmieniony.   
 
Do punktu 7. 
Wybór Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Prowadząca obrady pani Halina Skorek – Kawka poinformowała, że zgodnie z art. 19 ust.1 
ustawy  z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym rada wybiera ze swego grona 
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przewodniczącego bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu radnych, w głosowaniu tajnym. 
 
 
 
a) zgłaszanie kandydatów 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miasta. Przypomniała, że kandydat musi wyrazić zgodę na 
kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła kandydaturę radnego p. Jerzego Woszczyka.  
 
Prowadząca obrady zapytała radnego, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radny p. Jerzy Woszczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka zapytała, czy są jeszcze inne kandydatury? 
 
Radny p. Norbert Jęczalik zgłosił kandydaturę radnego p. Adama Zaczkowskiego.  
 
Prowadząca obrady zapytała radnego, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Radna p. Małgorzata Skinder zgłosiła kandydaturę radnej p. Iwony Skotnicznej. 
 
Prowadząca obrady zapytała radną, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatur prowadząca obrady stwierdziła, że lista 
kandydatów została zamknięta. Zapytała, czy któryś z kandydatów chce zabrać głos. 
Kandydaci nie wyrazili woli zabrania głosu.  
 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek - Kawka poinformowała, że przeprowadzeniem 
wyborów zajmie się Komisja Skrutacyjna wybrana spośród radnych. Zaproponowała 
przystąpić do powołania spośród radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Poprosiła 
o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił kandydaturę radnego p. Tomasza Szlenka.  
Radny p. Tomasz Szlenk wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła dwie kandydatury: radnego p. Roberta Czerwika 
i p.Tomasza Załęckiego. 
Radni p. Robert Czerwik oraz p.Tomasz Załęcki wyrazili zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę radnej p. Małgorzaty Skinder. 
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Radna p. Małgorzata Skinder wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek - Kawka zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi do 
proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej.  
 
Radni p. Adam Zaczkowski oraz radny p. Tomasz Szlenk zapytali, czy skład Komisji 
Skrutacyjnej może być czteroosobowy, bo Pani prowadząca obrady powiedziała 
o 3-osobowym składzie.  
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka powiedziała, że skoro radni zgłosili czterech 
radnych, to czemu nie.  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska potwierdziła, że skład Komisji Skrutacyjnej może 
być 4-osobowy.  
 
Prowadząca obrady poprosiła o przyjęcie w głosowaniu składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu brało 
udział 21 radnych. 
Przy 21 głosach za, 0 głosach przeciwko i 0 głosach wstrzymujących się skład Komisji 
Skrutacyjnej zatwierdzono jednogłośnie. 
 
Prowadząca obrady Pani Halina Skorek – Kawka stwierdziła, że Rada Miasta powołała 
Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 
w Myszkowie. Ogłosiła minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji, która 
wybierze spośród siebie przewodniczącego tejże Komisji. 
 
c) przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poinformowała, że projekt regulaminu 
wszyscy radni otrzymali. Regulamin określa warunki wyboru Przewodniczącego Rady 
w przypadku zgłoszenia tylko jednego kandydata oraz w przypadku zgłoszenia dwóch 
i więcej kandydatów. Poprosiła Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej radną p. Małgorzatę 
Skinder o przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. Regulamin 
wyboru Przewodniczącego Rady Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka zapytała, czy radni mają jakieś uwagi do 
Regulaminu?  
Do przedstawionego Regulaminu uwag nie zgłoszono. 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 21 głosach za, 0 głosach przeciwko i 0 głosach 
wstrzymujących się Regulamin zatwierdzono jednogłośnie. 
 
d) przeprowadzenie głosowania. 
 
Prowadząca obrady poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 
kart do głosowania. Ogłosiła kilkuminutową przerwę. 
Po przerwie prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poprosiła Komisję Skrutacyjną 
o rozdanie radnym kart do głosowania. Poinformowała, że za ścianką od strony mównicy 
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znajduje się miejsce umożliwiające tajne głosowanie i ogłosiła krótką przerwę, aby radni 
mogli zagłosować.  
 
Następnie odbyło się głosowanie tajne, po którym prowadząca obrady poprosiła 
przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy nazwisk radnych obecnych na 
sesji, a wyczytanych radnych o podchodzenie do stołu Komisji Skrutacyjnej i wrzucanie do 
urny kart do głosowania. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek - Kawka ogłosiła 15 minutową przerwę, podczas której 
Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i sporządziła protokół. 
 
Po przerwie prowadząca obrady poprosiła przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 
p. Małgorzatę Skinder o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady Miasta 
(protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Komisja Skrutacyjna nie wniosła do protokołu żadnych uwag. 
 
W głosowaniu tajnym przewodniczącym Rady Miasta w Myszkowie został wybrany 
radny p. Jerzy Woszczyk, który uzyskał 11 głosów.   
 
Prowadząca obrady pani Halina Skorek – Kawka pogratulowała radnemu p. Jerzemu 
Woszczykowi wybranemu na Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek – Kawka poprosiła Przewodniczącą Komisji 
Skrutacyjnej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Radna p. Małgorzata Skinder odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie (projekt uchwały stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 12 głosach za, 0 głosach przeciwko i 9 głosach 
wstrzymujących się projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. 
 
Prowadząca obrady stwierdziła, że uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta została podjęta. 
 
W dyskusji wzięli udział:  
-Beata Pochodnia 
-Małgorzata Skinder 
-Beata Pochodnia 
-Iwona Skotniczna 
-Adam Zaczkowski 
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Głosowano w sprawie: 
Powołania Składu Komisji Skrutacyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA(21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA(21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska-Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
Wyboru Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA(12) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, 
Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska-Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ(9) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 8. 
Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie prowadzenia sesji od 
Radnego Seniora. 
 
Prowadząca obrady p. Halina Skorek - Kawka zwróciła się do Szanownej Rady,  
że w poczuciu dobrze spełnionego obowiązku prosi wybranego Przewodniczącego o dalsze 
prowadzenie obrad.   
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Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła wniosek o 10 minutową przerwę.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk podziękował wszystkim, którzy obdarzyli 
go zaufaniem, kontrkandydatom, również tym, którzy na niego nie głosowali. Zadeklarował, 
że postara się swoją pracą przekonać do swojej osoby. Podziękował  radnej senior Halinie 
Skorek - Kawce za prowadzenie obrad. Z uwagi na problemy techniczne, jest to pierwsza   
E - sesja w mieście i na prośbę Klubu, bo do Biura Rady został złożony wniosek o powołaniu 
Klubu, przewodniczący ogłosił 30 minutową przerwę.   
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Beata Pochodnia 
 
Do punktu 9. 
Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk po 30 – minutowej przerwie wznowił 
obrady. Poinformował, że zgodnie z art. 19 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym rada wybiera ze swego grona 1 - 3 wiceprzewodniczących, bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 
w głosowaniu tajnym. 
 
a) zgłaszanie kandydatów 
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, żeby Rada ustaliła najpierw ilość 
wiceprzewodniczących od jeden do trzech.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował pozostawienie 
w dotychczasowym składzie. Z uwagi na brak innych propozycji poprosił o przegłosowanie 
propozycji, aby było dwóch wiceprzewodniczących. 
 
Odbyło się głosowanie. W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 21 głosach za, 
0 przeciwko, 0 wstrzymujących się propozycja w sprawie ilości wiceprzewodniczących Rady 
Miasta została przyjęta.  
   
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatów 
na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Przypomniał, że kandydat musi wyrazić zgodę na 
kandydowanie.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił kandydaturę radnego p. Tomasza Szlenka.  
Radny p. Tomasz Szlenk wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Radny p. Dominik Lech zgłosił kandydaturę radnej p. Zofii Jastrzębskiej. 
Radna p. Zofia Jastrzębska wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zgłosił kandydaturę radnej p. Elżbiety Doroszuk. 
Radna p. Elżbieta Doroszuk wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zgłosiła kandydaturę radnego p. Eugeniusza Bugaja. 
Radny p. Eugeniusz Bugaj wyraził zgodę na kandydowanie.  
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Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatur przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk 
stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta. Zapytał, czy któryś z kandydatów chce 
zabrać głos. Kandydaci nie wyrazili woli zabrania głosu.  
 
 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że przeprowadzeniem 
wyborów zajmie się Komisja Skrutacyjna wybrana spośród radnych. Zaproponował 
przystąpić do powołania spośród radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Poprosił 
o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę radnej p. Małgorzaty Skinder.  
Radna p. Małgorzata Skinder wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła kandydaturę radnego p. Roberta Czerwika. 
Radny p. Robert Czerwik wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Radny p. Tomasz Szlenk zgłosił kandydaturę radnego p. Adama Zaczkowskiego. 
Radny p. Adam Zaczkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do 
proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej. W związku z brakiem uwag  poprosił 
o przyjęcie w głosowaniu składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu brało 
udział 21 radnych. 
Przy 21 głosach za, 0 głosach przeciwko i 0 głosach wstrzymujących się skład Komisji 
Skrutacyjnej zatwierdzono jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk stwierdził, że Rada Miasta powołała 
Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
w Myszkowie. Ogłosił minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji, która 
wybierze spośród siebie przewodniczącego tejże Komisji. 
 
c) przyjęcie regulaminu wyboru wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że projekt regulaminu 
wszyscy radni otrzymali. Poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej radną p. Małgorzatę 
Skinder o przedstawienie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
Regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radni mają jakieś uwagi do 
Regulaminu?  
Do przedstawionego Regulaminu uwag nie zgłoszono. 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta. 
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W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 21 głosach za, 0 głosach przeciwko i 0 głosach 
wstrzymujących się Regulamin zatwierdzono jednogłośnie. 
 
d) przeprowadzenie głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Komisję Skrutacyjną 
o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania i ogłosił kilkuminutową 
przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Komisję Skrutacyjną 
o rozdanie radnym kart do głosowania. Poinformował, że za ścianką od strony mównicy 
znajduje się miejsce umożliwiające tajne głosowanie i ogłosił krótką przerwę, aby radni mogli 
zagłosować.  
 
Następnie odbyło się głosowanie tajne, po którym przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy 
Woszczyk poprosił przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy nazwisk 
radnych obecnych na sesji, a wyczytanych radnych o podchodzenie do stołu Komisji 
Skrutacyjnej i wrzucanie do urny kart do głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk ogłosił 10 minutową przerwę, podczas 
której Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i sporządziła protokół. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił przewodniczącą 
Komisji Skrutacyjnej p. Małgorzatę Skinder o odczytanie protokołu z wyborów 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta (protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 
 
Komisja Skrutacyjna nie wniosła do protokołu żadnych uwag. 
 
W głosowaniu tajnym wiceprzewodniczącymi Rady Miasta w Myszkowie zostali 
wybrani: radna p. Zofia Jastrzębska, która uzyskała 12 głosów oraz radny p. Eugeniusz 
Bugaj, który uzyskał 13 głosów.     
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk pogratulował radnej p. Zofii Jastrzębskiej 
oraz radnemu p. Eugeniuszowi Bugajowi wybranym na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skrutacyjnej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Radna p. Małgorzata Skinder odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta w Myszkowie (projekt uchwały stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 12 głosach za, 0 głosach przeciwko i 9 głosach 
wstrzymujących się projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta została podjęta. Podziękował Komisji Skrutacyjnej za 
pracę, a Wiceprzewodniczących zaprosił do stołu prezydialnego.  
 
W dyskusji wzięli udział:  
-Dominik Lech 
-Adam Zaczkowski 
-Sławomir Jałowiec 
-Beata Jakubiec-Bartnik 
-Halina Skorek-Kawka 
-Beata Pochodnia 
-Tomasz Szlenk 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia ilości Wiceprzewodniczących Rady Miasta.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA(21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska-Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
powołania składu Komisji Skrutacyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska-Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
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Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska-Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
Wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA(12) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, 
Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska-Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ(9) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
 
 
Do punktu 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz 
ustalenia ich składu osobowego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że jako przewodniczący lub 
każdy radny mogą zaproponować komisje stałe składając wniosek formalny. Wniosek będzie 
poddany pod głosowanie.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska zgłosiła wniosek formalny 
o powołanie następujących komisji stałych Rady Miasta: Komisja Finansów, Budżetu 
i Rozwoju Miasta, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście oraz Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki 
Socjalnej.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał się, czy są jeszcze jakieś wnioski? 
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zwrócił uwagę, że do tej pory było tak, że Komisja Finansów 
i Rozwoju były rozdzielone. Co spowodowało, że te komisje zostały teraz połączone? 
Poprosił o krótkie uzasadnienie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia wyjaśniła, że w poprzedniej kadencji te komisje były praktycznie 
rozdzielone, ale radni, którzy mieli okazję do tej pory pracować na rzecz miasta przekonali 
się, że gro tematów, praktycznie ponad 90% to były tematy wspólne dla obydwu komisji. Stąd 
też dochodziło bardzo często, co było zauważone przez samych radnych, do łączenia tych 
komisji. Żeby większość radnych mogła uczestniczyć w obydwu komisjach i żeby te tematy 
podejmowane były w konsekwencji przez wszystkich radnych, a nie oddzielnie na dwóch 
komisjach.    
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał się, kto z radnych jest za przyjęciem 
wniosku.  
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Odbyło się głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Przy 14 głosach za, 0 
głosach przeciwko, 7 głosach wstrzymujących się wniosek został przyjęty.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zarządził 15 - minutową przerwę celem 
zapisywania się przez radnych do poszczególnych komisji oraz na ukonstytuowanie się Klubu 
radnych, chociaż dostał już materiały od wszystkich Klubów. Zgodnie z obowiązującymi 
przepisami każdy Klub powinien mieć przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz w Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, które będziemy za chwilę konstytuować. Zasady tworzenia 
klubów wynikają z § 19 i następnych statutu, to tak gwoli przypomnienia, ponieważ 
wszystkie Kluby złożyły już to na moje ręce do Biura Rady Miasta stosowne uchwały  
w sprawie utworzenia Klubu.  
Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że każdy radny może maksymalnie uczestniczyć 
w trzech komisjach.   
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że na Jego ręce 
złożono stosownie do treści § 21 Statutu Gminy Myszków, zgłoszono utworzenie Klubu 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości, Samorządowej Inicjatywy Lewicy oraz Platformy 
Nowoczesnej Koalicji Obywatelskiej, Przyszłości i Forum Mieszkańców. W związku z tym, 
że Szanowni Radni zapisali się już do poszczególnych komisji poprosił Panią 
Wiceprzewodniczącą Rady Miasta p. Zofię Jastrzębską o przedstawienie projektu uchwały.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu 
osobowego.   
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Zofia Jastrzębska 
- Sławomir Jałowiec 
- Beata Pochodnia 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz 
ustalenia ich składu osobowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik 
Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 
Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa 
Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Norbert Jęczalik 
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Do punktu 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta 
w Myszkowie. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zgłosił kandydaturę radnej p. Beaty 
Pochodni.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Beata Pochodnia 
wyraża zgodę.  
 
Radna p. Beata Pochodnia wyraziła zgodę na kandydaturę Przewodniczącej Komisji 
Finansów i Budżetu. 
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zgłosił kandydaturę radnego p. Tomasza Załęckiego.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Tomasza Załęckiego, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p.Tomasz Załęcki wyraził zgodę na kandydaturę Przewodniczącego Komisji Finansów 
i Budżetu. 
 
Wiceprzewodniczący komisji p. Eugeniusz Bugaj zapytał, czy to jest zgłoszenie do 
wszystkich komisji, czy tylko jednej na razie? 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odpowiedział, że do jednej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj powiedział, że w takim wypadku 
rezygnuje z głosu.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował przegłosowanie komisjami,  
a w uchwale musimy wpisać wszystkich przewodniczących komisji stałych, którą podjęliśmy 
wcześniej. Ogłosił 3 minuty przerwy.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zgłosił wniosek formalny, żeby głosowania na 
Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta przeprowadzić metodą tradycyjną.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zgodził się z wnioskiem radnego 
p. Sławomira Jałowca, twierdząc, że będzie szybciej.    
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem wniosku. W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 
21 głosach za, 0 przeciwko oraz 0 wstrzymujących się wniosek został przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że wyczyta kandydatów i radni 
będą głosować metodą tradycyjną, kto za, kto przeciw i kto wstrzymał się o głosu. Każdy 
radny ma jeden głos.  
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Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnej p. Beaty Pochodni na przewodniczącą Komisji 
Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Tomasza Załęckiego na 
przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 5 głosów za.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że przewodniczącą Komisji 
Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta została radna p. Beata Pochodnia.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę radnej p. Elżbiety Doroszuk.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radną p. Elżbietę Doroszuk, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk wyraziła zgodę na kandydaturę Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 
Radna p. Halina Skorek – Kawka zgłosiła kandydaturę radnego p. Jacka Tryndę.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Jacka Tryndę, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p. Jacek Trynda wyraził zgodę na kandydaturę Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jakieś inne kandydatury? 
Z uwagi na brak kandydatur zaproponował głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnej p. Elżbiety Doroszuk na przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 5 głosów za.   
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Jacka Tryndy na przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że przewodniczącym Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji została radna p. Jacek Trynda.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj zgłosił kandydaturę radnej p. Beaty 
Jakubiec – Bartnik.   
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radną p. Beatę Jakubiec-Bartnik, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radna p. Beata Jakubiec - Bartnik wyraziła zgodę na kandydaturę Przewodniczącej Komisji 
Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są inne kandydatury? Z uwagi 
na brak innych kandydatur zaproponował głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie. Przy 12 głosach za, 0 przeciwko, 9 głosach wstrzymujących się 
przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej została radna p. Beata 
Jakubiec – Bartnik.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska zgłosiła kandydaturę radnego 
p. Dominika Lecha.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Dominika Lecha, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p. Dominik Lech wyraził zgodę na kandydaturę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec zgłosił kandydaturę radnego p. Tomasza Załęckiego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Tomasza Załęckiego, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p.Tomasz Załęcki wyraził zgodę na kandydaturę Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jakieś inne kandydatury? 
Z uwagi na brak kandydatur zaproponował głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Dominika Lecha na przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za.   
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Tomasza Załęckiego na 
przewodniczącego Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 5 głosów za. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że przewodniczącym Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście został radny p. Dominik 
Lech.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 
p. Zofię Jastrzębską o odczytanie projektu w sprawie wyboru Przewodniczących stałych 
komisji Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta 
w Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, 
Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego (Przewodniczącą) Komisji Rewizyjnej.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj zgłosił kandydaturę radnej p. Iwony 
Skotnicznej.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnej p. Iwony Skotnicznej, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna nie wyraziła zgody na kandydowanie.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki zgłosił kandydaturę radnego p. Sławomira Jałowca.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Sławomira Jałowca, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury? 
Poprosił o tradycyjne głosowanie. 
 
 W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy za, 21 głosach, 0 przeciwko, 0 głosach 
wstrzymujących się przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny p. Sławomir 
Jałowiec. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił kandydaturę radnego p. Norberta Jęczalika. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Norberta Jęczalika, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p. Norbert Jęczalik wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Radna Beata Pochodnia zgłosiła kandydaturę radnego p. Jacka Tryndę.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnego p. Jacka Tryndę, czy 
wyraża zgodę.  
 
Radny p. Jacek Trynda wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są inne kandydatury. Z uwagi 
na brak kandydatur poprosił o głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Norberta Jęczalika na 
wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 9 głosów za. 
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Jacka Tryndę na wiceprzewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Wiceprzewodniczącym 
Komisji Rewizyjnej został radny p. Jacek Trynda. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  
  
Radna p. Beata Pochodnia poprosiła przewodniczącego o odczytanie, kto jest w składzie 
Komisji Rewizyjnej? 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odczytał skład Komisji Rewizyjnej.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła radnego p. Norberta Jęczalika.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radny p. Norbert Jęczalik 
wyraża zgodę. 
 
Radny p. Norbert Jęczalik nie wyraził zgody na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zgłosił kandydaturę radnej p. Iwony 
Skotnicznej.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Iwona Skotniczna 
wyraża zgodę. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna nie wyraziła zgody na kandydowanie.  
 
Radna Ewa Ziajska – Łazaj zgodziła kandydaturę radnej p. Beaty Pochodni. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Beata Pochodnia 
wyraża zgodę. 
 
Radna p. Beata Pochodnia wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są inne kandydatury. Z uwagi 
na brak kandydatur poprosił o głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnej p. Beaty Pochodni na Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za, 0 głosów przeciwko i 9 głosów 
wstrzymujących się.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Sekretarzem Komisji 
Rewizyjnej została radna p. Beata Pochodnia. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 
p. Zofię Jastrzębską o  przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania członków oraz 
wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta w Myszkowie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały.  
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Sławomir Jałowiec 
- Eugeniusz Bugaj 
- Sławomir Jałowiec 
- Halina Skorek - Kawka 
- Tomasz Załęcki 
- Adam Zaczkowski 
- Beata Pochodnia 
- Beata Pochodnia 
- Beata Pochodnia 
- Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Do punktu 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 
w Myszkowie. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że członkowie są już wybrani. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego (Przewodniczącą) Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  
 
Radny p. Daniel Borek zgłosił kandydaturę radnej p. Ewy Ziajskiej – Łazaj. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Ewa Ziajska –  Łazaj 
wyraża zgodę. 
 
Radna p. Ewa Ziajska – Łazaj wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radny p. Tomasz Szlenk zaproponował kandydaturę radnego p. Adama Zaczkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radny p. Adam Zaczkowski 
wyraża zgodę. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnej p. Ewy Ziajskiej-Łazaj na Przewodniczącą 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za. 
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Adama Zaczkowskiego na 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 9 głosów za. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji została radna p. Ewa Ziajsja – Łazaj.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła kandydaturę radnego p. Daniela Borka. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radny p. Daniel Borek wyraża 
zgodę. 
 
Radny p. Daniel Borek wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są inne kandydatury. Z uwagi 
na brak kandydatur poprosił o głosowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Daniela Borka na Wiceprzewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za,  głosów przeciwko i 9 głosów 
wstrzymujących się.   
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Wiceprzewodniczącym 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został radny p. Daniel Borek.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 
Radna Beata Jakubiec – Bartnik zgłosiła kandydaturę radnej p. Magdaleny Balwierz. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Magdalena Balwierz 
wyraża zgodę. 
 
Radna p. Magdalena Balwierz nie wyraziła zgody na kandydowanie.  
 
Radna p. Ewa Ziajska-Łazaj zgłosiła kandydaturę radnego p. Roberta Czerwika. 
 
Radny p. Robert Czerwik wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Odbyło się głosowanie nad kandydaturą radnego p. Roberta Czerwika na Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej. 
W głosowaniu brało udział 21 radnych. Oddano 12 głosów za, 0 głosów przeciwko i 9 głosów 
wstrzymujących się.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Sekretarzem Komisji 
Rewizyjnej został radny p. Robert Czerwik. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 
p. Zofię Jastrzębską o  przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania członków oraz 
wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały.  
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W dyskusji wzięli udział:  
- Daniel Borek 
- Tomasz Szlenk 
- Beata Pochodnia 
- Beata Jakubiec-Bartnik 
- Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta w 
Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, 
Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że w związku z tym, że projekt uchwały, który był 
przedstawiony z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad nie zawierał kwot, złożył 
propozycję, aby diety radnych zostały na tym samym poziomie, co przez ostatnie osiem lat.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj powiedział, że z uwagi na małe błędy 
techniczne proponujemy 5 minut przerwy.  
 
Po przerwie przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wznowił obrady. Poprosił 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Eugeniusza Bugaja o przedstawienie uchwały 
(projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu).   
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że brakuje w tym projekcie uchwały 
zapisu w § 3 o możliwości odbioru diety w kasie Urzędu Miasta.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnych, czy odczytać ten paragraf? 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj odczytał § 3 projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnych, czy są pytania do projektu 
uchwały? 
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Radny p. Adam Zaczkowski zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miasta, 
w jakim trybie został wniesiony pod obrady sesji odczytany projekt uchwały w pełnym 
kształcie, ponieważ tak jak przed chwilą Pani mecenas powiedziała, wniosek o rozszerzenie 
obrad i dokumenty, które otrzymaliśmy został wniesiony w zupełnie innym kształcie. Przy 
podejmowaniu uchwały o ustaleniu Komisji stałych Rady Miasta został taki wniosek złożony 
w trakcie procedowania. Wydawało mu się, że w tej samej formie zostanie to zrobione teraz, 
ponieważ wniosek tu był zgłoszony jakby oficjalnie, to dlatego pyta, skąd odczytany projekt 
uchwały, jak to się stało, że się znalazł u Państwa na biurku i został odczytany? 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że wszyscy radni projekt 
otrzymali, jest zgodny, oprócz tego jednego co Pani mecenas wychwyciła. Został przeczytany 
projekt uchwały, w tej chwili jest otwarta dyskusja. Projekt radni otrzymali bez wpisanych 
kwot, tak? 
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że właśnie jego pytanie jest, skąd się tam wzięły 
kwoty, w jakim trybie zostały wniesione do tego projektu uchwały? 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj powiedział, że niewątpliwie Pan radny 
nie wie, ponieważ On je zgłosił jako projekt uchwały.  
 
Radny p. Tomasz Szlenk zwrócił się z pytaniem do p. Skarbnik jaka jest podwyżka tych diet 
procentowo, poprosił o przedstawienie. Jak te diety mniej więcej wyglądały w tamtej 
kadencji, a jak to teraz wygląda. Ile chcemy sobie podnieść, ktoś przedstawił projekt.   
 
Pani Skarbnik powiedziała, że to jest wniosek, który trzeba przeanalizować.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że chciałby, żeby tak jak 
w tamtej kadencji radni zwracali się do siebie z szacunkiem. Nie przedstawił ktoś, tylko Pan 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta w Myszkowie. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski podtrzymując swoje pytanie chciałby zapytać, bo Pan 
Wiceprzewodniczący przedstawił projekt uchwały, który wpłynął do Prezydium Rady. 
W związku z tym chciał zapytać, kto złożył ten wniosek do Prezydium rady, kiedy i w jakim 
trybie. Bardzo poprosił o udzielenie odpowiedzi.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że wniosek wpłynął oficjalnie, 
tak jak radny powiedział i przeczytał, i to jest projekt uchwały.  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz - Kręska powiedziała, że rozumie, że Pan 
Wiceprzewodniczący przedstawił swoje propozycje w projekcie uchwały. 
 
Radna p. Beata Pochodnia zapytała radczyni, czy nie głosuje się wniosku najdalej idącego,  
bo jeżeli jeden z wniosków dotyczy sytuacji, która dotychczas miała miejsce, nie jest tak,  
że głosujemy ten najdalej idący, czyli ten, który powoduje zmiany?  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska potwierdziła, że głosuje się ten najdalej idący. 
 
Radny p. Tomasz Szlenk zwrócił się do wszystkich radnych, że zaczynamy tą kadencję, 
jeszcze tutaj nic, jeszcze część radnych jest nowych, nic tutaj, dopiero zaczynamy i naprawdę 
zostawmy te stawki i będziemy myśleć dalej, w dalszej części naszej kadencji. Jeżeli 
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będziecie chcieć podnosić te stawki, zagłosujemy te stawki, kto za, kto przeciw, ale nie 
rozumie, dlaczego to już dzisiaj pada od razu na I sesji Rady Miasta.         
    
Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Bugaj powiedział, że niewątpliwie gratuluje 
wszystkim wyboru i uczestniczenia w dzisiejszej sesji, zwyczajowo znaczna część 
w poprzednich kadencjach była radnymi, w związku z tym posiada pewne doświadczenie. 
Zwyczajowo było przyjęte, że na I sesji przyjmujemy wysokości diet radnych, bo to nie jest 
wynagrodzenie, tak ad vocen się odnosząc i na I sesji ustalając wysokość diet, jak 
i wynagrodzenie dla Burmistrza pozostaje niezmienione przez całą kadencję. Średnia 
wysokość, bo pan radny Szlenk zapytał o wysokość. W poprzedniej kadencji najniższa dieta 
kadencji była 1108 zł, w tej chwili jest zaproponowana stawka 1300 zł. Nie pamiętam ile  
wynosiła w poprzedniej kadencji dieta Wiceprzewodniczącego i Przewodniczącego Komisji, 
ale z cyfr wynika, że nie była ona o wiele wyższa, natomiast Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta była chyba 1663 zł, w tej chwili będzie wynosiła 1850 zł. Przewodniczący rady 
podpowiada, że miał 1940 zł, w tej chwili 2000 zł. Proszę pamiętać o jednej rzeczy, że 
zmniejszyliśmy ilość diet poprzez połączenie dwóch Komisji Finansów i Komisji Rozwoju, 
w związku z tym zmniejszyliśmy wydatkowanie środków na dwie komisje dwóch 
funkcyjnych osób. Natomiast co do odnoszenia się do następnej kwestii, czy to jest wysoko, 
czy nisko, nie jestem w stanie odpowiedzieć, na pewno nie przyjęliśmy górnej granicy stawek 
dla miejscowości, o których radny mógł przeczytać w swoim tablecie, która wynosi o wiele 
wyższą kwotę. W związku z tym średnia poza przewodniczącym jest około parudziesięciu 
złotych. Dla jednych niewątpliwie wydaje się dużo, dla jednych nie. Żeby nie być 
sarkastyczny w tym przypadku, proszę zwrócić uwagę, że większość z Nas zapisała się do 
znacznie większej ilości komisji, w związku z tym ich udział, czyli brak udziału w pracy 
zawodowej będzie znacznie większy. Nie wszyscy są tutaj emerytami i rencistami, którzy 
będą mogli korzystać z tego przywileju, w związku z tym jest to rekompensata za utracone 
wynagrodzenie.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że Jej zdanie jest takie i podejrzewa, że paru radnych 
jest takiego samego zdania, że nie powinniśmy sobie podnosić diety, a nawet powinniśmy 
sobie je obniżyć. Ale jeżeli już pozostawiamy na tym samym poziomie, to może zapracujmy, 
żeby te diety podwyższyć. Jeżeli sobie zasłużymy na to, to sobie podwyższymy. Na razie jest 
I sesja, jak wygląda to widzimy. Może jednak odpuśćmy sobie to. 
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powróciła do tematu wniosku najdalej idącego 
i stwierdziła, że z daleko idącej ostrożności oba wnioski powinny zostać poddane pod 
głosowanie, bo nie jest to dla niej oczywiste, czy dalej idącym wnioskiem jest mniej czy 
więcej.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował, żeby zagłosować metodą 
tradycyjną za oboma wnioskami, najpierw za wnioskiem radnego p. Adama Zaczkowskiego, 
aby zostawić diety radnych na dotychczasowym poziomie.  
 
Odbyło się głosowanie. W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 9  za, 12 przeciw,  
0 wstrzymujących się wniosek radnego p. Adama Zaczkowskiego o pozostawienie diet na 
dotychczasowym poziomie nie został przyjęty.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował głosowanie nad wnioskiem 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Eugeniusza Bugaja dotyczącym wzrostu kosztów 
podróży służbowych przysługującym radnym Rady Miasta w Myszkowie i diet.  
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Odbyło się głosowanie. W głosowaniu brało udział 21 radnych. Przy 12 za, 9 przeciw,  
0 wstrzymujących się wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Eugeniusza Bugaja 
został przyjęty.  
             
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o odczytanie jeszcze raz projektu 
uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta w Myszkowie p. Eugeniusz Bugaj przedstawił projekt 
uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 
 
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Adam Zaczkowski 
- Adam Zaczkowski 
- Tomasz Szlenk 
- Adam Zaczkowski (Ad Vocem) 
- Beata Pochodnia 
- Tomasz Szlenk 
- Iwona Skotniczna 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 
radnym Rady Miasta w Myszkowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, 
Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
PRZECIW (9) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił chętnego radnego o przedstawienie 
projektu uchwały. Z uwagi na brak chętnego poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miasta p. 
Zofię Jastrzębską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 
    
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są pytania do tego projektu 
uchwały?  
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Radny p. Sławomir Jałowiec zwrócił uwagę, że część radnych jest nowa i zapytał, czy to jest 
porównywalne? 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odpowiedział, że wynagrodzenie 
p. Burmistrza zostało obniżone o 20%, w związku z nowym Rozporządzeniem. Niestety 
p. Burmistrz ma niższe wynagrodzenie.   
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 
Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, 
Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Jacek Trynda, Jerzy 
Woszczyk, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski 
 
 
Do punktu 16. 
Wolne wnioski. 
Nie zgłoszono żadnych wniosków.  
 
Do punktu 17. 

Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk podziękował jeszcze raz z wybór Jego 
osoby i powierzenia tej zaszczytnej funkcji. Przypomniał, że zgodnie z art.24h ust.4 ustawy 
z dn. 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018r. poz. 994 z późn. zm.) radni 
zobowiązani są w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania złożyć oświadczenie 
majątkowe. Do pierwszego oświadczenia majątkowego radny jest obowiązany dołączyć 
informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej 
z wykorzystaniem mienia gminy, w której uzyskał mandat. Obowiązujące obecnie przepisy 
prawne nakładają określone, rygorystyczne sankcje za niezłożenie oświadczenia majątkowego  
w ustawowo określonych terminach. W  celu  uniknięcia   ww.   konsekwencji   poprosił o 
dotrzymanie wymaganych terminów składania oświadczeń i informacji. Druki oświadczeń 
majątkowych oraz informację o sposobie ich wypełnienia otrzymają Państwo niebawem. 
Pogratulował radnym jeszcze raz wyboru na radnych Rady Miasta w Myszkowie, 
p. Burmistrzowi pogratulował kolejnej kadencji.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady I sesji Rady Miasta 
w Myszkowie.  
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